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PIIRIHALLITUKSEN KOKOUS II 

  

Aika                                9. marraskuuta 2024 klo 10:00 

Paikka                            Lallin koulu, Pyhän Henrikintie 121, 27840 Säkylä (Köyliö) 

 

PIIRIEN YHTEINEN OSUUS 

Ennen piirihallituksen kokousta yhteinen aloitus M-piirin kanssa. M-piirin piirikuvernööri Jorma 
Pohjus ja A-piirin piirikuvernööri avasivat tilaisuuden. Laulettiin Leijonahenki. Kuultiin Lions-liiton 
strategiatyöryhmän jäsenen RC Timo Tanskasen esitys: Suomalainen lionstoiminta – 
Merkityksellisiä tekoja 

ESITYSLISTA 

1. Kokouksen avaus 
Päätös: Piirikuvernööri DG Hannu Mäenpää avasi kokouksen klo 10:00. 
 

2. Läsnäolijoiden toteaminen 
Päätös: Piirisihteeri CS Riitta Haapasen ollessa poissa tästä kokouksesta RC Timo Tanskanen 
toteaa läsnäolijat 
- Läsnä 28 osallistujaa, joista 13 äänivaltaista jäsentä 

3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
Esitys: Piirihallituksen kokous on laillisesti kokoon kutsuttu, kun kokouskutsu on toimitettu 
piirihallituksen jäsenille seitsemän (7) päivää ennen kokousta ja päätösvaltainen, kun 
piirikuvernööri tai hänen estyneenä ollessaan varapiirikuvernööri sekä puolet hallituksen 
jäsenistä on läsnä. Todetaan kokous laillisesti kokoon kutsutuksi ja siten päätösvaltaiseksi. 
Päätös: Todettiin kokous laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi 

4. Kokouksen puheenjohtaja ja sihteeri 
Esitys: Todetaan, että piirin sääntöjen mukaan puheenjohtajana toimii piirikuvernööri ja 
sihteerinä piirisihteeri. Piirisihteerin ollessa poissa tästä kokouksesta sihteerinä toimii RC Timo 
Tanskanen.  
Päätös: Hyväksyttiin 

5. Pöytäkirjan tarkastajien ja ääntenlaskijoiden valinta 
Esitys: Valitaan kaksi pöytäkirjan tarkastajaa ja kaksi ääntenlaskijaa.  
Päätös: Valittiin pöytäkirjan tarkastajiksi ja ääntenlaskijoiksi Jouko Käkönen ja Aki Teini 

6. Esityslistan hyväksyminen 
Esitys: Hyväksytään esityslista kokouksen työjärjestykseksi. 
Päätös: Hyväksyttiin esityslista seuraavin täydennyksin 

1. Tutustutaan rauhanjulistekilpailun ehdokkaisiin kohdan 12 alussa ja suoritetaan äänestys 
2. Lisätään kohtaan 7 piirin tilinkäyttöoikeuksista päättäminen 
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7. Rahastonhoitajan asiat ja tiliseloste 
Esitys: Kuullaan rahastonhoitaja CT Ritva Raitmaan tiliseloste.  
Päätös: Kuultiin tiliseloste ja tilien saldot. Myönnettiin tilinkäyttöoikeudet piirin tileille DG Hannu 
Mäenpäälle ja CS Ritva Raitmaalle, muilta poistetaan käyttöoikeudet. 

8. Piirikuvernöörin asiat 
Esitys: Piirikuvernööri DG Hannu Mäenpää.  
Päätös: Asiat esitysmateriaalissa. Piirikuvernööri muistutti Jalopeuran jutuista piirin ja klubien 
toiminnasta. Chevroneita on tullut ja niitä jaetaan sopivissa tilaisuuksissa eteenpäin. 

9. IPDG:n asiat 
Esitys: IPDG Olli Välimäki 
Päätös: Asiat esitysmateriaalissa 

10. Varapiirikuvernöörien asiat 
Esitys:  

1. varapiirikuvernööri 1VDG Jari Järvelä 
- Piirikuvernöörikauteen valmistautuminen käynnissä kouluttautumalla 
- Ensi kauden virkailijat tulee ilmoittaa päämajaan tammikuun loppuun mennessä, joten 

toimitaan siten, että ehdokkaat piirissä on nimetty 15.1. mennessä. 
Toimikuntapuheenjohtajia kartoitettu ja alueiden ja lohkojen puheenjohtajien kontaktointi 
käynnissä 

- Toimintasuunnitelman valmistelu alkanut. Valmistelutyötä tehdään vuorovaikutteisesti. 
2. varapiirikuvernööri 2VDG Markus Ylijoki 

- Keskusteltiin ensi kesän OKRA-näyttelyn piirin ja lionstoiminnan esittelypisteen 
toteuttamisesta. Mikä on sopiva aktiviteetti tai vetonaula ständille? Tarvitaanko 
yhtenäinen asustus? Valmistelu täytyy aloittaa hyvissä ajoin etenkin, jos tarvitsee tilata 
jotain. Tapahtumavapaaehtoisuudesta infotilaisuus tammi-helmikuussa. Ensisijaisesti 
kuitenkin tehdään piirin pistettä. Otetaan Kutsu Lioniksi -kampanja ja liiton koordinaattori 
mukaan pisteelle. 

11. Piirisihteerin asiat 
Esitys: Piirisihteerin ollessa poissa tästä kokouksesta RC Timo Tanskanen esittelee asiat. 
Päätös: Asiat esitysmateriaalissa 

12. GAT-ryhmän ja toimikuntapuheenjohtajien asiat 
Esitys:  
Päätös: Asiat esitysmateriaalissa 

- Eeva Harjulahti esitteli rauhanjulistekilpailun säännöt ennen töihin tutustumista. Teemana 
”Rauha ilman rajoja”. 12 klubia ilmoittautuneena mukaan ja lähettänyt työn kilpailuun. 

GST Hannele Tanner-Penttilä: Avuntarve Ukrainassa suuri ja uusi ambulanssikeräys on alkanut. 
Lions-arpakäytäntö muuttui viime vuonna ja arvat postitetaan suoraan jäsenille. Tästä 
kannattaa informoida etenkin uusia jäseniä. 

GLT/PCC Marja-Leena Knuutinen 
GMT Teppo Nolvi 
GET Timo Raitmaa 
Toimikuntapuheenjohtajat: 
DC Riikka Suovanen 
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LCIF koordinaattori/PDG Ulla Rahkonen: LCIF:n piiriavustusta vielä jäljellä ja 
ukrainalaispakolaisten lapsille ja nuorille on tälläkin kaudella lahjoitettavissa harrastus- ja 
liikuntavälineistöä.  

DC Markku Patrikainen: Luovutettiin piirihallituksen kuvasta tehty muistotaulu piirikuvernöörille. 
13. Alueiden asiat 

Esitys:  
Päätös:  
RC Ann-Sofie Silvennoisen poissa olleessa ZC Juho Ojala esitteli asiat: Valmistelussa joulukuun 

puolivälissä lehmusvalkaman joulujuhla vanhuksille. Nyt myös Kaarinan klubit mukana. 
Jouluaterialla kaksi kattausta. Seppeleenlasku Turun sankarihaudoilla 12.1.2025 klo 10. 
Rauhaniemessä järjestetty syystalkoot näkövammaisten kesäpaikalla. 

RC Samuel Raunio: Syys-joulukuu klubeissa aktiivista aikaa, Nousiaisten Oktoberfest onnistui 
hyvin, mutta rokotti jonkin verran piirin leijonaristeilyn osallistujia. Osa klubeista on 
hienolla tavalla nostanut uusia jäseniä näkyviin viestinnässään. Klubien viestintäaktiivisuus 
on vaihtelevaa. Aluefoorumi tulossa. 

RC Timo Tanskanen: Aluefoorumi 12.11. Liedon kaupungintalolla. Kokeillaan aluefoorumin 
yhteydessä uusien jäsenten iltaa. Kokemukset ja esitysmateriaalit toimitetaan muiden 
alueiden käyttöön. Ensi kauden piirivirkailijoiden kartoitus käynnissä. Ruotsinkielistä 
aluefoorumia ja uusien jäsenten iltaa valmistellaan ja asiasta on oltu alustavasti 
yhteydessä Björn Hägerstrandiin. 

RC Jouko Käkönen: Aluefoorumi 18.11. ja ensi kauden piirivirkailijat tiedossa. Alueella järjestetty 
useita ALAP-keräyksiä, joista palaute on ollut hyvää. On järjestetty konsertteja ja 
tapahtumia, joiden kautta näkyvyys alueella on lisääntynyt. Alueen yhteiseen joulujuhlaan 
Loimaalla on tulossa n. 80 osallistujaa. 

14. Rauhanjulistekilpailu 
Esitys: Rauhanjulistekilpailu 2024-2025. 
Päätös: Eeva Harjulahti esitteli äänestystuloksen. Äänestyksessä annettiin 27 ääntä. Voittajatyön 
lähetti LC Ypäjä. Työ sai 11 ääntä. Tekijän ajatus työstä oli: ”Jos kaikki toimimme yhdessä, rauha 
voidaan luoda maailmaan”. Jaetulle toiselle tilalle neljällä äänellä tuli LC Naantali-Raision ja LC 
Yläneen lähettämät työt. Kolmannelle sijalle kolmella äänellä sijoittui LC Turku/Aninkainen-Linnan 
lähettämä työ. Eeva Harjulahti muistutti hyödyntämään kilpailua eri kanavissa viestimiseen ja 
näkyvyyden lisäämiseen. Kannustettiin myös kilpailuun osallistuneita klubeja järjestämään 
kilpailutöistä koulujen kanssa näyttelyitä esim. kirjastoihin. 

15. Seuraava piirihallituksen kokous  
Esitys: Seuraava kokous pidetään 15.2.2025. Toteutustapa vielä auki. 

16. Muut asiat 
Esitys: 
Päätös: Ei muita asioita 

17. Kokouksen päättäminen 
Esitys:  
Päätös: Kokouksen puheenjohtaja piirikuvernööri DG Hannu Mäenpää päätti kokouksen klo 
13:20. 

 

 


